

**Besluitenlijst van de vergadering van
de raadscommissie van de gemeente Dalfsen,
d.d. 11 maart 2024**

Aanwezig:

Voorzitter M.J. Holterman

Griffier R. Dekker

Raads(commissie)leden

Gemeentebelangen I.G.J. Haarman, J. Hekman, H.A.J. Kleine Koerkamp, J.W. van Lenthe, H.W. Pessink (vanaf punt 5), J.B. Upper

CDA L.H.M.M. Diepman, R.H. Kouwen, W. Prinsse, E. Ruitenbergh, M.E.J. Veldkamp, H.A. Zwakenberg (t/m punt 3), F.A.H.M. Bekius (vanaf punt 4)

ChristenUnie D.J. van Gelder, D.B. Homans, H. Lassche-Visscher

PvdA L. Broere (vanaf punt 3), R.F.C.W. Lozekoot

D66 J.B. Smalbraak

VVD G.J. Veldhuis

Tevens aanwezig:

Burgemeester E. van Lente, wethouders R.W.J. van Leeuwen, A.J. Ramerman, A. Schuurman en J.W. Uitslag, gemeentesecretaris H.J. van der Woude, ambtelijke ondersteuning: R. Veenhof (punt 4) en T. Mosterman (punt 5).

	ONDERWERP	COMMISSIEADVIES/BESLUIT
1.	Opening	De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur.
2.	Vaststelling agenda	Conform.
3.	Vragenronde	<p><i>Terugwinnaars project ROVA</i></p> <p>Mw. Upper (Gemeentebelangen) vraagt op welke wijze en hoe vaak inwoners geïnformeerd worden over PMD-afval en de controles daarop. Ook vraagt zij naar de ervaring met deze maatregelen in andere gemeenten.</p> <p>Wethouder Schuurman geeft aan dat inwoners worden geïnformeerd door middel van maatwerkacties zoals het bezoeken van de ROVA in Zwolle en sociale mediacampagnes. De resultaten van de campagne worden na de zomer bekend. PMD-containers zullen gecontroleerd worden en voorzien van een kaartje wanneer er verkeerd afval in zit. Een week later wordt alsnog de betreffende container opgehaald. Een soortgelijke actie is ook in andere gemeenten uitgevoerd, met een positief resultaat.</p> <p><i>(vervolg op volgende bladzijde)</i></p>

<p>3.</p>	<p>Vragenronde (vervolg)</p>	<p><i>Opvang asielzoekers Lemelerveld</i> Mw. Zwakenberg (CDA) en dhr. Kleine Koerkamp (Gemeentebelangen) stellen vragen over de opvang van asielzoekers in Lemelerveld. Het CDA vraagt in hoeverre omwonenden invloed hebben op de inrichting van de terreinen en of de locatie onherroepelijk is. Ook vraagt de fractie of er al uitgangspunten zijn vastgesteld voor het proces om tot een structurele opvanglocatie te komen. Gemeentebelangen vraagt naar de ontwikkeling van een BSO op deze locatie en is benieuwd hoe privacy van omwonenden wordt geborgd. Beide fracties vragen naar waarborgen voor verkeersveiligheid en sociale veiligheid. Aanvullend vraagt dhr. Veldhuis (VVD) of deze aantallen volgen uit de spreidingswet en wil dhr. Smalbraak (D66) weten of waarborgen überhaupt te geven zijn.</p> <p>Wethouder Uitslag geeft aan dat de tijdelijke opvang op Camping Heidepark ten einde komt. Als gevolg hiervan heeft het college een nieuwe locatie gezocht om dezelfde groep asielzoekers op te kunnen vangen. De voorgestelde locatie is volgens het college het meest geschikt. Deze locatie is onherroepelijk, maar inwoners kunnen tijdens de informatieavonden meedenken over de inrichting van het terrein. Het is volgens de wethouder niet de bedoeling om het hele aangewezen gebied volledig te bebouwen en ook niet de bedoeling om containers van twee hoog te plaatsen.</p> <p>Met betrekking tot de structurele opvanglocatie geeft de wethouder aan dat de voorbereiding van het proces is gestart, waarbij inwoners op een later moment worden gevraagd om mee te denken. Ook werkt het college aan een structurele oplossing voor de verkeerssituatie rondom De Sprankel. Tot slot geeft de wethouder aan dat het college streeft naar een sociaal veilige omgeving voor iedereen rondom de aangewezen locatie.</p>
<p>COMMISSIE BEELDVORMING</p>		
<p>4.</p>	<p>Presentatie water- en klimaatprojecten</p>	<p>Dhr. Veenhof geeft namens het college een presentatie over water- en klimaatprojecten in de gemeente.</p> <p>De voorzitter concludeert dat de raadscommissie een voldoende beeld gekregen heeft.</p>

5.	Voortgang regionale energiestrategie en ontwikkelingen	<p>Dhr. Ruitenbergh geeft als raadsrapporteur een terugkoppeling vanuit de werkgroep RSAB over de stand van zaken rondom de Regionale Energiestrategie. Hij spreekt onder andere over ontwikkelingen op provinciaal niveau, waaronder de motie 'grip op wind'.</p> <p>Wethouder Schuurman geeft namens het college een aanvulling en spreekt onder andere over het RES-proces, netcongestie en Dalfserveld West.</p> <p>De voorzitter concludeert dat de raadscommissie een voldoende beeld gekregen heeft.</p>
OVERIGE AGENDAPUNTEN		
9.	Sluiting	De voorzitter sluit de vergadering om 21:01 uur.

Vastgesteld door de raadscommissie op 2 april 2024.

de commissievoorzitter,
Mariëtte Holterman

de commissiegriffier,
Romy Dekker